
Fællesbestyrelsesmøde tirsdag den 5. november 2024 kl. 17.00-19.30 i personalerummet

Mødeleder: Nicki
Fraværende: Mikkel, Rebecca, Olga og Tibbe
Referent: Jeanette

Dagsorden
1. Godkendelse af referat og dagsorden -

5 minutter
Godkendt
Ingen ændringer til dagsorden

2. Nyt
30 minutter

Elevråd:
Drøftet cykelsti - banestien skal indvies/ibrugtages

Banestien kommer til at betyde meget for de elever
der skal gå i skole i Brenderup.

Projekt - “hvordan gør vi skolen sjovere”
Formand og næstformand kontakter Andreas, der er
mødekoordinator, for at arbejde videre med projektet.

Formanden:
Trafik: Måling af trafikken foran skolen.
Der er lavet et oplæg til trafik og miljø om
trafikforanstaltninger ved børneuniverset, der kommer
med på kommende udvalgsmøde.

MED-udvalg / AMG-møde:
Stikprøve omkring opgørelse af krænkende
hændelser i børneuniverset over en 2 ugers periode.
Kort gennemgang af hændelserne.

De hændelser der har været giver anledning til, at vi
undersøger det nærmere. Vi skal være nysgerrige på
egne handlinger

Der bliver lavet en ny stikprøve i januar 2025.

Tiltag: oplæg til personalet omkring krænkende
hændelser og magtanvendelse

Børnehuset:

SFO:
Der har været afholdt Halloween - stor succes

Skole:
Venskabsdag - onsdag den 6. november i hele
børneuniverset med fokus på fællesskaber på tværs.

Førstehjælp afholdes den 3. december - ønske om at
flytte fælles bestyrelsesmøde til januar 2025.
Dato sendes snarest af fælles leder.

FIFA - studietur - en ledelsesrepræsentant, samt to



ambassadører tager til Sverige i januar 2025 sammen
med repræsentanter fra de andre skoler.

3. Budgetopfølgning og ressourcetildeling 2025
skole - 10 minutter (Henrik)

Skolen:
Gennemgang af budgetopfølgning og
ressourcetildeling for 2025.

Udmøntningen af Sankt Hans midler, der skal styrke
inklusionen over en 3 årig periode .
Målet med midlerne og tildelingen er, at vi ikke har
nogen segregerede børn og at vi fastholder de børn
vi har nu.

Budget 2025 er godkendt

4. Formål med morgensamling - 10 minutter
(Henrik)

Formålsbeskrivelse for morgensamlingen.

Kommentar fra bestyrelsen til formålsbeskrivelsen:

Tydelighed omkring at morgensamlingen har et
pædagogisk formål

Debat om forældres deltagelse i morgensamlingen ?

Der kan være mulighed for at en forældregruppe kan
inviteres, når en klasse skal “optræde” til samlingen.

Morgensamlingen bidrager til den gode fortælling
omkring børneuniverset.

Hvis der på et tidspunkt kommer for meget uro, og
skolen har behov for at indskrænke deltagelsen, så
bakker forældrebestyrelsen op.

Skolen vil opfordre til at de forældrene der kommer
skal være deltagende.

Tydeligere rammer for deltagelse, omkring især
mindre søskende.

Der skal være plads og ro til, at eleverne kan få
udbytte af morgensamlingen.

Det skal være mere klart, at morgensamlingen er en
undervisningssituation.

Pause med brød - 10 minutter

5. Pædagogisk læringsfortælling fra vuggestue og
børnehave - 10 minutter (Heidi og Mai-Britt)

Heidi:
Vuggestuen modtager undrende spørgsmål og
forslag fra forældre til ændring af praksis, ifht.
aktiviteter.
Vuggestue Teamet vil lave en aktionslæring omkring
tydeliggørelse af aktiviteter og deres betydning i
forhold til læreplanstemaer.

Personalet i vuggen vil i nov./dec. øve sig med
aktionslæringer så vores kommunikation bliver
tydeligere omkring hensigt og mål med div. aktiviteter
vi har.

Maibrith:
Vi arbejder med rød tråd med overgangen til skolen
for de store børn i børnehaven.
Enkelte tur-grupper bliver lagt på skolen.



Der er besøg fast på skolen hver tirsdag med
førskoleaktiviteter.

Rikke, børnehaveklasseleder har aktiviteter med
storegruppen hver mandag.
Storegruppen skal være sammen med deres
venskabsklasse - 4. klasse.

Den 18. november bliver der afholdt samtaler omkring
opstart til tidlig SFO.

6. Legepladsrapport skole - 10 minutter (Henrik) Der er ikke nogle alvorlige fejl der skal udbedres.
Der er enkelte “Gule” fejl , der skal laves.
Obs på Tarzanbanen.
Alt i alt er det en fin legepladsrapport.

7. Legepladsudvikling Børnehus - 10 minutter
(Mette og Henrik)

Børnehuset er blevet nedreguleret i både 2024
og 2025, hvilket kan betyde et indhug i det
oparbejdede overskud.

I går har vi haft besøg af ejendomscenteret, der skal
lave enkelte projekter i udeområdet i børnehaven.
Men legepladsudviklingen er sat i bero, indtil vi har
klarhed over konsekvenserne af nedreguleringen.

Projekter: To sandkasser, nyt gyngestativ og
udvendigt hegn.
Evt. underlag under gyngestativ.

8. Principper til revidering
- Åbent børneunivers

10 minutter (Henrik)

Udsættes

9. Pædagogiske dage i børneuniverset - 10
minutter (Mette og Henrik)

Dagtilbudsleder har et ønske om at afholde en
pædagogisk dag fra kl. 14.00 en fredag.
Der er et ønske om, at skrive til forældrene om, at der
er vikar på, eller om man som forældre kan hente
deres børn tidligere denne dag.
2 gange om året.

Dagtilbudsleder, vil gerne høre om forældrene vil
bakke op omkring sådan et tiltag?

Der er opbakning fra forældrene.

10. Beskrivelse af bestyrelsesarbejdet -
15 minutter (Olga og Henrik)

Olgas datter har lavet skitser som forslag.
Der er enighed om, at Dana skal fortsætte arbejdet.

11. Eventuelt - 10 minutter

12. Punkter til næste møde - 5 minutter Principper til revidering
- Åbent børneunivers

Legeplads - Børnehus

Beskrivelses af bestyrelsesarbejde

Trafik

13. Evaluering af mødet - 5 minutter Dialogmøde den 28. november 17.15 - 19.30
Martin og ledelse på skolen


